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JP Nordiskas nuvarande styrelse bör ta ställning till budet

Frågan om en extra bolagsstämma i JP Nordiska hör samman med stora ägares oro
över företagets styrning och skötsel. Den frågan hänger inte samman med
behandlingen av budet från Kaupthing på aktierna i JP Nordiska.

- Vi förutsätter att den nuvarande styrelsen i JP Nordiska på basis av den fairness-
opinion som inhämtas kommer att göra rekommendation kring budet, säger Sigurdur
Einarsson, VD för Kaupthing Bank. I övrigt välkomnar vi att Aktiemarknadsnämnden
ser över de principiella aspekterna. Det vore helt orimligt om det skulle vara omöjligt
att under en budprocess byta ut en styrelse, om ägarna anser det befogat.

För ytterligare information:
Sigurdur Einarsson + 354 515 1500


